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ooo [EXE
Dank voorje prompte reactie. Nu pas in de gelegenheid antwoord te geven in rood achter jouw tekst.

Met vriendelijke groet,

CRIP EN

Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Stadsplateau 1 | 3521 AZ | Utrecht

Postbus 2518 | 6401 DA | Heerlen
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https: //www.igj.nl

Twitter: @IGInl

Duidelijk. Onafhankelijk. Eerlijk.

Verzonden: maandag 15 maart 2021 07:55
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Onderwerp: RE: factsheet jeugd ggz

Dank voor het bericht, belangrijk dat IG] scherp is op (zware) signalen en daarover naar buiten treedt.

Het zal je niet ontgaan zijn dat er een actuele discussie over toereikendheid middelen is gemeenten, maar als ik dat met het 1G]

bericht combineer kun je ook zeggen dat gemeenten niet de goede keuzes maken en het ook niet goed organiseren/beheersen.

Lijkt me best handig als iemand van IG] nog eens meeleest op het rapport dat nu in wording is. Doen we graag, beiden is nodig
en apart zetten van middelen hiervoor maar toch ock een extra impuls. Covid heeft ook problematiek versneld, verergerd en

uitgebreid naar andere gezinnen.

Dan specifiek nog drie vragen
- Beroep op lichte hulp neemt niet toe, beroep op acute hulp wel, en daardoor krijg je verdringing binnen gespecialiseerde

ggz instellingen, zo lees ik het bericht. Niet per se tegenstrijdig maar toch niet duidelijk: de verwijzingen door huisarts

en wijkteam nemen af, dat zou dan toch ook enige lucht moeten geven voor instellingen (niet voor jeugd uiteraard als er

wel iets aan de hand is). Dit factsheet heeft als focus de zwaardere problematiek, maar die kun je niet geheel los zien

van het voorliggende veld.

- Het bericht is kwalitatief (descriptief), er komt geen enkel getal in voor (behalve in de box met voorbeelden), bijv niet tav

wachtlijsten maar ook niet daar waar wordt gezegd dat instellingen middelen en personeel nodig hebben. We zullen in

ons vervolgtoezicht cok de wachtlijsten verder verdiepen. De getallen die we hadden waren niet uniek genoeg om stand

te kunnen houden, daarom niet meegenomen in dit factsheet.

- Het bericht is een verzameling van signalen, wat vindt IG] nu zelf en gaat IG] ergens op acteren (bijv dat gemeenten
meer moeten sturen om wachtlijsten terug te brengen en acute capaciteit op orde te hebben)? Eerste uitnodiging van

regio Rotterdam al binnen voor nadere verdieping met de de gemeente en diverse zorgaanbieders van jeugd ggz. Zullen

ook zelf vervolgtoezicht inrichten, kauwen nog op de meest effectieve vorm. Blij cor Ege zo voortvarend opppakt
richting staatssecretaris met bestuurlijke gesprekken met Noord-Holland en Rijnmond.
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Onderwerp: factsheet jeugd ggz

Dag Paul,

Hierbij het factsheet zoals we van plan zijn dat vanmiddag 15.00u te publiceren.
De instellingen en organisaties waarmee we gesproken hebben een gespreksverslag gehad waaruit we dit hebben gedestilleerd.
Een paar uur voor publicatie zullen we zoals afgesproken de partijen uit het koepeloverleg GGZ informeren.

Met vriendelijke groet,

Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Stadsplateau 1 | 3521 AZ | Utrecht
Postbus 2518 | 6401 DA | Heerlen
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Duidelijk. Onafhankelijk. Eerlijk.


